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1.  Otvorenie – Mgr. Béla Keszegh, predseda združenia 

10. zasadnutie Valného zhromaždenia Združenia miest a obcí okresu Komárno otvoril a viedol 
predseda združenia Mgr. Béla Keszegh. Zvlášť privítal prítomných hostí a poďakoval sa im, že 
prijali pozvanie na dnešné stretnutie. Zároveň ospravedlnil riaditeľa Okresného riaditeľstva 
policajného zboru v Komárne pána pplk. Ing. Petra Kandu, ktorý sa pre neplánované pracovné 
stretnutie nemohol zúčastniť zasadnutia a riaditeľa Nemocnice AGEL Komárno pána Mgr. 
Miroslava Jašku, ktorý musel odcestovať na zahraničnú služobnú cestu. Na zasadnutí ho 
zastupovala námestníčka Nemocnice AGEL Komárno pani MUDr. Gabriela Filkóová. Taktiež 
privítal pána Igora Kováča, vedúceho odboru krízového riadenia OÚ KN a  Ing. Andreu Fialovú, 
riaditeľku Regionálnej rozvojovej agentúry v Komárne, ktorá v druhej časti rokovania spoločne 
s predsedom združenia oboznámi prítomných o vzniku Rady partnerstva pre integrovaný 
územný rozvoj NSK, jej orgánoch a fungovaní. Predseda ešte oboznámil prítomných 
s programom zasadnutia, ktorý pozostáva z dvoch častí: Prvá časť -  príspevky hostí na aktuálne 
témy, ktoré sa týkajú samospráv a  druhá časť – pracovná, kde sa budú voliť orgány združenia.  
Ďalej uviedol, že na minulotýždňovom zasadnutí Rady Združenia pán primátor Árpád Horváth 
prišiel s iniciatívou, aby sa napísal list pánovi ministrovi Budajovi, v ktorom bude požiadaný 
o  osobné stretnutie, na ktorom by sa spoločne hľadal spôsob riešenia regionálnej dezinsekcie 
komárov. Ako príklad uviedol Maďarsko, kde túto problematiku riešia cez centrálne krízové 
riadenie, je to účinnejšie, než ako to riešia obce samostatne. Je to regionálny fenomén, a preto by 
sa žiadalo komplexné riešenie.  Ešte požiadal pani námestníčku MUDr. Gabrielu Filkóovú, aby 
informovala prítomných v súvislosti so správami, ktoré sa objavili v novinách a sociálnych 
sieťach, že ministerstvo plánuje niektoré oddelenia v nemocnici zatvoriť. Zároveň k téme 
uviedol, že tieto informácie sú nepravdivé.  V závere úvodného slova ešte oznámil, že počas 
rokovania  o 10:30 hod. bude musieť na chvíľu odísť, nakoľko sa uskutoční slávnostné 
odovzdanie autobusu BYD na elektrický pohon, v skoršom termíne, než ako to bolo pôvodne 
naplánované, včera ho o tom informovala maďarská strana. Na slávnostnom odovzdaní budú 
prítomní aj Attila Molnár, primátor mesta Komárom a minister zahraničných vecí Péter Szijjártó. 
Taktiež dodal, že po príspevkoch hostí bude nasledovať prestávka a následne po nej začne 
pracovná časť dnešného zasadnutia. Po úvodnom slove predseda združenia odovzdala slovo 
prednosti Okresného úradu v Komárne pánovi Pál Banai Tóthovi.  

Pál Banai Tóth sa na úvod oficiálne predstavil prítomným z pozície prednostu okresného úradu. 
Vzhľadom na to, že  druhý deň po jeho nastúpení  do tejto funkcie sa začala situácia v súvislosti 
s COVID-19 vyhrocovať, odvety, toto je prvá možnosť, kedy sa  môže osobne predstaviť ako nový 
prednosta okresného úradu, aj keď ho drvivá väčšina pozná. Zároveň sa poďakoval za ten výkon, 
za tú prácu, ktorú primátori a starostovia odviedli počas covidovej krízy a hlavne počas prvých 
týždňov, ktoré boli veľmi náročné. Takisto sa poďakoval vedúcemu krízového riadenia 
Okresného úradu Komárno pánovi  Igorovi Kováčovi , ktorý spolu s kolegami odviedol 
fantastickú prácu. Aktuálne  je na okresnom úrade citeľný nápor klientov. Denne prichádza do 
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klientskeho centra  vybavovať záležitosti 40 – 50 ľudí. Upozornil, že okres Komárno je stále len 
žltý okres, nie zelený,  preto nie je možné týchto ľudí púšťať dovnútra. Povedal  to z toho 
dôvodu, že pani starostky a  páni starostovia majú určite veľa vecí, ktoré musia vybaviť na 
okresnom úrade. Napriek tomu, že sa momentálne veľmi ostro sleduje korupcia a klientelizmus, 
a často ich kontrolujú, dostávajú neohlásené kontroly a sledujú či sa neuprednostňujú niektorí  
klienti, čiže sa to berie veľmi vážne,  ubezpečil  primátorov a starostov, ktorí zastupujú stovky 
alebo tisícky ľudí, že určite budú prednostne vybavení. V prípade, že potrebujú pomoc, nech 
zavolajú na jeho mobilné číslo. Čo sa týka odborných vecí, údajov a komárov, poprosil pána 
vedúceho krízového riadenia aby  v krátkosti informoval prítomných a následne , ak budú nejaké 
otázky, tak veľmi radi ich zodpovedia.  

Igor Kováč sa poďakoval   prítomným primátorom,  starostom  a ich zamestnancom  za 
spoluprácu pri celoplošnom testovaní , ktoré bolo v roku 2020 a potom aj pri skríningovom 
testovaní, ktoré začalo v januári 2021. K dnešnému dňu  prebehlo 21 kôl tohto testovania. 
V okrese Komárno sa nenašiel ani jeden starosta, ktorý by sabotoval toto testovanie, všetci ho 
vykonávali podľa uznesenia vlády.  Tento rok sa vykonalo, mimo toho testovania, ktoré bolo pod 
gesciou ministerstva obrany,  vyše 500-tisíc testov, ktoré keď sa vynásobia s 5 eurami, vychádza 
to na  2,5 mil. eur plus firmy, plus existujúce MOM-ky. Dokopy okolo 846- tisíc antigénových 
testov. Tie testy, ktoré zostali na mestách a obciach, momentálne si ich môžu uschovať, môžu sa 
aj použiť  do konca mesiaca jún s možnosťou refundácie.  Ak sa potrebujú pretestovať  futbalisti, 
požiarnici, ktorí idú niekde na súťaž, treba to  nahlásiť na okresný úrad, nemusí to byť cez 
víkend, môžete to byť aj cez týždeň, nahlásia, že sa bude testovať  1 hodinu, vykoná sa 20-30 
testov a štát to zaplatí. Kolegynka Kováčová z okresného úradu stále zasiela mail ohľadom 
nahlasovania. Upozornil na to, že  tí ktorí testovať nebudú, nech nezasielajú negatívne 
oznámenia. Komáre – čo sa týka komárov, refundácia je nemožná na okresnom úrade, nakoľko 
zákon o povodniach aj o civilnej ochrane neumožňuje refundovať tieto náklady. Keď bola 
povodeň v roku 2012, vtedy vláda uznesením schváli nejaké finančné prostriedky na postrek 
komárov a obce, ktoré ležia v inundačnom pásme rieky Váh a Dunaj mohli žiadať o príspevok na 
ničenie komárov,  žiadali aj obce, ktoré neležia v tom pásme, ale peniaze dostali. Najlepšia 
možnosť by bola, že prostredníctvom Združenia miesta a obcí Komárna, alebo za okres Komárno 
požiadať ministerstvo životného prostredia cez ministra Jána Budaja, aby vyčlenili finančné 
prostriedky na likvidáciu komárov.  

Béla Keszegh dodal, že list je pripravený na podpis, ako to už spomenul na začiatku zasadnutia,  
a hľadá spôsob spolupráce s ostatnými regionálnymi združeniami, aby taktiež podporili túto 
iniciatívu. Momentálne však vidí možnosť  na zmiernenie situácie len v tom, že sa vybojujú 
nejaké finančné prostriedky na likvidáciu komárov, ale do budúcna žiadať a trvať na tom, aby sa 
to riešilo centrálne.  Ešte mal otázku na pána Kováča,  čo sa týka MOM-iek , nakoľko stále MOM-
ky majú povolenie do konca júna, či bude možnosť sa aj potom  niekde dať otestovať.  
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Igor Kováč spresnil, že  momentálne funguje ešte 10 MOM-iek: - 2 v Komárne, - 3 v Hurbanove, - 
2  v Nesvadoch a 3 v Kolárove . Zmluvy majú do konca júna, ale oni sami nevedia ako bude ďalej. 
Niektoré MOM-ky by sa mali pretransformovať na očkovacie centrá alebo na iný spôsob 
testovania. Keď dostanú presnejšie informácie, budú každého informovať.   

Béla Keszegh mal ešte doplňujúcu  otázku na pána vedúceho ohľadom MOM-iek, nakoľko včera  
– prišiel mail – upozornenie – že keď už MOM-ka nie j v prevádzke, je potrebné požiadať 
príslušný regionálny úrad verejného zdravotníctva o jej zrušenie. Zdá sa to nelogické, nakoľko 
vôbec nie sú informácie, že  čo sa môže očakávať.  Teraz by sa požiadalo o zrušenia a ak sa bude 
opäť testovať, tak zase sa požiada o založenie?   

Igor Kováč uviedol, že túto informáciu dostal od pani starostky z Okoličnej.  Povedal, že nech 
s tým ešte samosprávy počkajú do konca júna.  Testy ešte môžu potrebovať hasiči, športovci. 
Nech majú tú žiadosť pripravenú a potom, v zmysle aktuálnych informácií z konca júna, sa 
žiadosť podá na RÚVZ.    

Béla Keszegh sa poďakoval za dôležité informácie. Následne požiadal pána primátora a súčasne 
aj podpredsedu ZMOS Štefana Gregora, aby sa vyjadril k jednotlivým pripravovaným zmenám 
zákonov, resp. témam, ktoré sa týkajú fungovania samospráv, najmä však k zmene stavebného 
zákona, ku ktorému dodal, že podľa dostupných informácií  sú všetky združenia ako aj  Únia 
miest Slovenska alebo aj  ZMOS, proti. Zároveň sa ospravedlnil, že musí na chvíľu odísť a vedenie 
zasadnutia odovzdal podpredsedovi Združenia miest a obcí okresu Komárno Árpádovi 
Horváthovi.   

Vzhľadom na nekvalitný zvukový záznam, spôsobný druhým  mikrofónom a technickou 
poruchou diktafónu, nebol možný presný prepis niektorých príspevkov z nasledujúcej - 
prvej časti zasadnutia.   

Podpredseda ZMOS Štefan Gregor sa vyjadril k týmto témam:  

− zákon o verejnom obstarávaní, 
− predprimárne vzdelávanie – povinné vzdelávanie pre 5 ročné deti,  
− stavebný zákon a zákon o územnom konaní,  
− stretnutia s premiérom vlády SR Eduardom Hegerom sa plánujú štvrťročne. Na prvom 

stretnutí premiér uviedol že nebude preferovať zákony, ktoré by mali finančný dopad na 
samosprávy. Ak presunú kompetencie, presunú aj finančné prostriedky.  

− komáre – ZMOS sa určite pripojí k tejto iniciatíve. 
 
Árpád Horváth sa poďakoval pánovi podpredsedovi a  odovzdal slovo ďalšej hostke, 
námestníčke Nemocnice AGEL Komárno, pani Gabriele Filkóovej, aby poskytla informácie 
ohľadom dianiach v nemocnici.  
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Gabriela Filkóová informovala, že po druhej vlne COVIDU aktuálne v nemocnici prebieha 
neodkladná zdravotná starostlivosť, ako aj počas COVIDU,  a už aj odborná zdravotná 
starostlivosť . Naďalej fungujú v stave hospodárskej mobilizácie a majú reprofilizovaných 12 
covidových lôžok, ktoré, podľa potreby, dokážu rozšíriť na 45 až viac. Momentálne, k dnešnému 
dňu nemajú hospitalizovaných ani jedeného  pacienta na ochorenie COVID-19.  

Očkovanie – riadia sa príkazom ministerstva zdravotníctva, ako subjekt hospodárskej 
mobilizácie. Očkujú od 7. januára. Presné čísla, že koľko ľudí bolo zaočkovaných od 7. januára do 
13. júna je uvedených na papieroch, ktoré boli rozdané (presné čísla v prílohe zápisnice).               
Spočiatku sa očkovalo v priemere 70 ľudí denne, v marci a apríli už vedeli očkovať 250 až 300 
ľudí denne. V máji už mali zaočkovaných 17 tisíc ľudí . Zvlášť vyjadrila poďakovanie  mestu 
Komárno za organizačné zabezpečenie vakcinácie. V Komárne sa doteraz zaočkovalo 46 tisíc 
ľudí. Očkujú s vakcínou Pfizer. V marci očkovali dvakrát s vakcínou AstraZeneca, bolo to 
očkovanie pedagogických zamestnancov.  

Projekty: 

Nemocničná lekáreň – izolátor: je to prístroj na riedenie cytostatík, ktoré sa používajú pri 
liečbe onkologických pacientov. Ten izolátor je bezpečný hlavne pre personál na miešanie 
cytostatickej liečby. Spustením nemocničnej lekárne súvisí aj renovácia onkologického 
oddelenia. 

Výstavba urgentného príjmu: cieľom je efektívne poskytovanie urgentnej medicíny. Je to nová 
budova. Touto budovou sa spojí už rekonštruovaný ústredný pavilón. Komárno je pavilónová 
nemocnica. Týmto prepojením nemusíme prenášať pacientov z jedného pavilónu do druhého. 
Termín dokončenia stavby je december 2021. Tento termín je reálny. Momentálne sa ešte rieši 
rekonštrukcia tepelného hospodárstva. Toto je ďalší projekt a je v stave ukončenia výberového 
konania a termín dokončenia tohto projektu sa tiež plánuje na december 2021.  

Spracovateľské centrum: v druhom polroku začnú rozbiehať projekt spracovateľského centra, 
keďže komárňanská nemocnica úzko spolupracuje s Červeným krížom, ročne majú vyše 5800 
darcov krvi. Rekonštrukciou tohto spracovateľského centra by vedeli navýšiť spracovanie 
plazmy  o viac ako 2500 ročne.  

Magnetická rezonancia  - v neposlednom rade však pripravujú projekt magnetickej rezonancie 
v nemocnici, ktorá v Komárne dostupná nie je. Je dostupná v Nových Zámkoch, ale sú veľké 
čakacie doby. Tento projekt by bol  v súlade s plánom rozvoja činnosti neurológie pre pacientov 
po silnej mozgovej príhode.  

Po ukončení týchto stavebných prác by sa pristúpilo k obnove ciest a chodníkov v nemocničnom 
areáli.  
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Na záver ešte  informovala o tom, že v poslednom čase rezonuje v médiách informácia, že 
nemocnica bude fungovať len ako nemocnica s následnou starostlivosťou, že idú rušiť oddelenia.  
Uviedla, že plánom ministerstva zdravotníctva je transformácia nemocníc.  Po celom Slovensku 
by sa mali nemocnice transformovať na nemocnice s akútnou starostlivosťou a na nemocnice s 
následnou starostlivosťou. To čo koluje v médiách je len prvotná informácia, pracovná verzia ku 
ktorej sa nebude vyjadrovať. Čo sa týka Komárna. Komárno bude mať urgentný príjem.  
Momentálne stavajú budovu urgentného príjmu aj po schválení ministerstvom zdravotníctva ju 
stavajú z eurofondov a podľa zákona, nemocnice, ktoré majú urgentný príjem, nemôžu byť 
nemocnie následnej starostlivosti.  

Árpád Horváth – poďakoval sa pani námestníčke za informácie a následne dal priestor pre 
prípadné otázky na hostí.  

Csaba Földes (starosta obce Číčov) sa opýtal na údaje o očkovaní v Novozámockom 
a Levickom okrese. Taktiež na certifikáty o očkovaní.  

Gabriela Filkóová uviedla, že čo sa týka očkovania v Novozámockom okrese nemá prístup 
k údajom, nakoľko tamojšia nemocnica nie je súčasťou siete AGEL. Do Levického okresu bol 
prísun vakcín vyšší, ale vakcíny prerozdeľuje ministerstvo zdravotníctva. Tiež je tam vytvorené 
veľkokapacitné očkovacie centrum, ale záujem o očkovanie klesá. V okrese Komárno bolo 
v čakárni prihlásených ráno okolo 5000 dospelých a 1600 detí (medzi 12 a 16 rokom). 
Očkovanie detí by malo byť od 1. júla za prítomnosti pediatra.  

Certifikáty – nemocnica vydáva doklad o očkovaní (A4) v slovenskom aj anglickom jazyku. 
Slovensko nemalo pripravené očkovacie preukazy tak, ako Maďarsko, preto vydalo ďalšie 
potvrdenie – certifikát o očkovaní . Je to taký istý doklad, ako vydávajú oni, len obsahuje jeden 
QR kód. Vzhľadom na ochranu osobných údajov, tento certifikát nie je možné vydať na 
očkovacom centre, treba si ho stiahnuť na stránke korona.gov.sk, treba tam zadať tel. číslo, kde 
zašlú bezpečnostný kód, ktorý je potrebné tam zadať, potom na mail príde ďalší kód, s ktorým sa 
dá vytlačiť tento certifikát. V prípade chýb, treba zavolať do NCZI, sú tam uvedené tel. čísla.  

Csaba Földes (starosta obce Číčov) – mal ešte otázku k mobilným odberným miestam, ktorú 
prevádzkujú samosprávy.  

Árpád Horváth uviedol, že čo sa týka zavretia MOM-iek, tak ako povedal pán Kováč, treba 
počkať do konca mesiaca.  

Duka Gábor ( starosta obce Kravany nad Dunajom) –  mal otázku k dezinsekcii komárov – 
bolo by efektívnejšie ničiť liahne komárov.   

Árpád Horváth uviedol, že  tento pokus prebehol aj v Kolárove, zatiaľ nevedie, či úspešne alebo 
neúspešne. Napriek tomu začínajú  postrekovať chemickým postrekom, lebo ináč to nejde, ale na 
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toto sa poukázalo aj v liste, ktorý bol adresovaný ministrovi životného prostredia že je dôležitá 
prevencia a bolo by dobré ju zabezpečiť.  

Rozália Tóthová (starostka obce Patince) sa opýtala, že čo je v tom prípade, keď niekto 
nedostane druhý termín na očkovania, na koho sa má obrátiť.   

Gabriela Filkóová uviedla, že pacient sa musí obrátiť na vakcinačné centrum, kde bol očkovaný. 
V Komárne sa to robí tak, že ten, kto bol zaočkovaný prvou dávkou v Komárne, ten bude aj 
druhou dávkou zaočkovaný tu.  

István Domin (starosta obce Iža) sa opýtal,  či vláda neplánuje zmeniť financovanie obcí,  
vzorec  pre výpočet podielu miest a obcí na výnose.   

Štefan Gregor uviedol, že je to veľmi citlivá otázka a veľmi opatrne otvárajú túto tému.  

Ivan Válek (starosta obce Zemianska Olča) sa opýtal, že ako to bude s letnými tábormi detí, či 
budú potrebovať PCR testy.   

Pál Banai Tóth uviedol, že  momentálne k tomuto ešte nemajú jasné informácie. Ak budú, 
postúpia ich.  

Gabriela Filkóová ešte uviedla,  že v nemocnici sa predbežne informovalo ministerstvo,  či by 
dokázali testovať deti v nemocnici.  Samozrejme, oni to dokážu zorganizovať, ale  zatiaľ k ním 
ďalšie informácie neprišili, že kedy, za akých podmienok a akým typom testov.  

Árpád Horváth uviedol, že podľa neoficiálnych informácií, ktoré má,  testovanie pre deti pred 
vstupom do tábora nebude potrebné.  

Igor Kováč uviedol, vraj to potrebné bude, testovať sa budú PCR testami a štát to bude 
refundovať, ale zatiaľ to oficiálne nikto nepotvrdil.   

Vzhľadom na to, že viac otázok nebolo, predsedajúci, Árpád Horváth,  nariadil prestávku 
do 11:30 a pozval prítomných na malé občerstvenie.  

Prestávka od 11:00 do 11:30 

Po prestávke nasledovala druhá časť zasadnutia – pracovná, podľa navrhovaného programu 
zasadnutia. 

PRACOVNÁ ČASŤ ZASADNUTIA 

Podpredseda združenia, Árpád Horváth,  konštatoval, že Valné zhromaždenie je 
uznášaniaschopné, nakoľko je prítomná nadpolovičná väčšina všetkých členov združenia. 
Z celkového počtu členov združenia 29 je momentálne prítomných 24 (prezenčná listina tvorí 
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prílohu zápisnice).  Požiadal o návrhy na overovateľov. Zvlášť pozdravil starostov obcí, ktorí sa 
rozhodli vstúpiť do združenia od 1. 7. 2021. Požiadal ich, aby na dnešnom zasadnutí ešte 
nehlasovali.  

Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí:  

- Zoltán Molnár, primátor mesta Nesvady, 
- Ing. Monika Aradi, starostka obce Bodzianske Lúky.  

 
Hlasovanie č. 1 k návrhu overovateľov  
Za: 24 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  
Nehlasoval: 0 
(Uznesenie č. 1/2021) 
 
 
K návrhu programu valného zhromaždenia:  

Navrhovaný program bol zmenený len v časti 2. Príspevky hostí -  v zmysle zmien, ktoré oznámil 
predseda združenia v úvodnej časti zasadnutia.  

Hlasovanie č. 2 k návrhu programu zasadnutia   
Za: 24 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  
Nehlasoval: 0 
(Uznesenie č. 2/2021) 
 
 
 
Schválený program zasadnutia:  
 

1. Otvorenie 

2. Príspevky hostí:  

− Ing. Pál Bani Tóth, PhD., prednosta Okresného úradu v Komárne 
• aktuálne otázky a prípadné zmeny vo fungovaní okresných úradov  

− Ing. Igor Kováč, vedúci odboru krízového riadenia OÚ KN 
• testovanie, problematika komárov 

− MUDr. Gabriela Filkóová, námestníčka riaditeľa Nemocnice AGEL Komárno 
• očkovanie v nemocnici v najbližšom období; aktuálne a plánované rozvojové 

aktivity nemocnice 
− Ing. Štefan Gregor, podpredseda ZMOS 

• aktuálne politické otázky a plánované zmeny v stavebnom zákone  
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PRESTÁVKA 

3. Voľba členov orgánov Združenia miest a obcí okresu Komárno 

4. Informatívny materiál o činnosti Združenia 

5. Informácie z rokovania Rady partnerstva 

6. Správa o hospodárení Združenia za rok 2020 a schválenie členského príspevku na rok 

2021 

7. Zmena stanov Združenia miest a obcí okresu Komárno 

8. Vstup nových členov do Združenia miest a obcí okresu Komárno 

9. Diskusia a záver 

 

Podpredseda združenia Árpád Horváth informoval  prítomných , že nakoľko dvojročné funkčné 
obdobie členov orgánov združenia uplynulo, v zmysle Článku III. Bod 1.4 e), Stanov, valné 
zhromaždenie na dnešnom zasadnutí bude voliť predsedu, podpredsedov, radu a kontrolnú 
komisiu združenia na dobu dvoch rokov. Vzhľadom na túto skutočnosť, poprosil prítomných 
o návrhy za členov mandátnej, návrhovej a volebnej komisie, ktorá pozostáva z troch členov.  Za 
členov boli navrhnutí:  

- Ivan Válek, starosta obce Zemianska Olča, 
- Ing. Lajos Csóka, starosta obce Veľké Kosihy, 
- Dáša Kovácsová, starostka obce Lipové.    
 
Hlasovanie č. 3 k návrhu za členov mandátnej, návrhovej a volebnej komisie  
Za: 23 
Proti: 0 
Zdržal sa: 1 ( Ing. Lajos Csóka) 
Nehlasoval: 0 
(Uznesenie č. 3/2021) 
 

3. Voľba  členov  orgánov Združenia miest a obcí okresu Komárno (materiál tvorí prílohu 
zápisnice) 
Predkladateľ: Árpád Horváth, podpredseda združenia  

 
Podpredseda združenia, Árpád Horváth, oboznámil prítomných s návrhom Rady združenia, 
v ktorom odporúča na ďalšie dvojročné funkčné obdobie ponechať tých istých členov orgánov 
združenia. Zdôraznil, že je to len návrh, ak bude mať niekto iný návrh, samozrejme, dá o tom 
hlasovať.  
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Na zasadnutie sa vrátil predseda združenia Mgr. Béla Keszegh.  
Týmto sa zvýšil počet prítomných členov združenia na 25.  
 

Rada združenia za predsedu navrhuje: 

 - primátora mesta Komárno Mgr. Bélu Keszegha.  

Rada združenia za podpredsedov navrhuje: 

-  primátora mesta Kolárovo Árpáda Horvátha 

- starostu obce Svätý Peter Ing. Jozefa Jobbágya. 

Rada združenia navrhuje za členov Rady združenia:  

- primátora mesta Kolárovo Árpáda Horvátha,   
- starostu obce Svätý Peter Ing. Jozefa Jobbágya,  
- starostu obce Číčov Ing. Csabu Földesa,  
- starostu obce Iža Ing. Istvána Domina,  
- primátora mesta Hurbanovo Mgr. Petra Závodského,  
- starostku obce Klížska Nemá Ing. Rozáliu Szalay,  
- starostku obce Dedina Mládeže JUDr. Ing. Gabrielu Gönczölovú,  
- starostu obce Nesvady Zoltána Molnára. 

Rada združenia navrhuje Kontrolnú komisiu v zložení:  

- starostu obce Sokolce, Ing. František Mayer,  
- starostku obce Bodzianske Lúky, Ing. Monika Aradi, 
- starostku obce Patince, Mgr. Rozália Tóthová.  
 
K predloženým návrhom neboli vznesené žiadne pripomienky ani iné návrhy.  
 
Hlasovanie č. 4 k návrhu voľby predsedu  ZMOOK – Mgr. Béla Keszegh 
Za: 24 
Proti: 0 
Zdržal sa: 1 (Mgr. Béla Keszegh) 
Nehlasoval: 0 
(Uznesenie č. 4/2021) 
 
Valné zhromaždenie zvolilo za predsedu Združenia miest a obcí okresu Komárno Mgr. 
Bélu Keszegha. 
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Hlasovanie č. 5 k návrhu  voľby podpredsedu Združenia miest a obcí okresu Komárno   – 
Árpád Horváth 
Za: 25 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
(Uznesenie č. 5/2021) 
 
Valné zhromaždenie zvolilo za podpredsedu Združenia miest a obcí okresu Komárno 
Árpáda Horvátha.  
 

Hlasovanie č. 6 k návrhu  voľby podpredsedu Združenia miest a obcí okresu Komárno  – 
Ing. Jozef Jobbágy 
Za: 25 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
(Uznesenie č. 6/2021) 
 
Valné zhromaždenie zvolilo za podpredsedu Združenia miest a obcí okresu Komárno Ing. 
Jozefa Jobbágya. 
 
Hlasovanie č. 7 k návrhu voľby členov Rady  Združenia miest a obcí okresu Komárno   
Za: 25 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
(Uznesenie č. 7/2021) 
 
Valné zhromaždenie zvolilo členov Rady  Združenia miest a obcí okresu Komárno  
v nasledovnom zložení: 

- Árpád Horváth,  
- Ing. Jozef Jobbágy, 
- Ing. Csaba Földes, 
- Ing. István Domin, 
- Mgr. Peter Závodský, 
- Ing. Rozália Szalay, 
- JUDr. Ing. Gabriela Gönczölová, 
- Zoltán Molnár. 

 

Hlasovanie č. 8:  k návrhu voľby členov Kontrolnej komisie  Združenia miest a obcí okresu 
Komárno 
Za: 23 
Proti: 0 
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Zdržal sa: 2 ( Mgr. Rozália Tóthová, Ing. František Mayer)  
Nehlasoval: 0 
(Uznesenie č. 8/2021) 
 
Valné zhromaždenie zvolilo členov Kontrolnej komisie Združenia miest a obcí okresu Komárno 
v nasledovnom zložení: 

- Ing. František Mayer,  
- Ing. Monika Aradi, 
- Mgr. Rozália Tóthová. 

 
 
4.  Informatívny materiál o činnosti Združenia (materiál tvorí prílohu zápisnice) 
Predkladateľ: Mgr. Béla Keszegh, predseda združenia  
 
K predloženému materiálu neboli položené žiadne otázky ani pripomienky  
 
Hlasovanie č. 9 k návrhu na uznesenie k Informatívnej správe o činnosti Združenia  
Za: 25 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
(Uznesenie č. 9/2019) 
 
5. Informácie z rokovania Rady partnerstva (materiál tvorí prílohu zápisnice)  
Predkladateľ: Mgr. Béla Keszegh, predseda združenia, Ing. Andrea Fialová, riaditeľka 
Regionálnej rozvojovej agentúry Komárno 
 
Po úvodných informáciách, ktoré predniesol predseda a podpredseda združenia dostala priestor 
riaditeľka Regionálnej rozvojovej agentúry Andrea Fialová, ktorá bude spolupracovať pri 
fungovaní Strategicko-plánovacieho regiónu okresu Komárno.  

Andrea Fialová (riaditeľka RRA Komárno) uviedla, že  pánovi primátorovi Keszeghovi sa 
podarila veľká vec, stal sa predsedom tej komory, kde zastupuje všetky obce a všetky 
strategicko-plánovacie regióny v Nitrianskom samosprávnom kraji. Tu ide o to, že sa dostane 
k informáciám, ktoré môžu byť pre nás dôležité a bude to na nás, ako sa dohodneme v regióne. 
Vytvoríme si Integrovanú územnú stratégiu. Zatiaľ sa na tom nepracovalo, lebo bol COVID a ani 
štát nemal záujem to zatiaľ riešiť. Takže v zmysle záverom zo stretnutia v Muničnom sklade sa 
vytvorí strategický región. Bolo podpísané Memorandum o spolupráci, že sa vytvorí  integrovaná 
územná stratégia SPR a podpísali ju primátor Komárna, Milan Belica predseda NSK a regionálne 
združenia - Dolný žitný ostrov, Most priateľstva,  Hurbanovo a samozrejme aj Združenie miest 
a obcí okresu Komárno. Dobre by bolo, keby v tých mikro-regiónoch sa rozhodovalo o tom, ktoré 
budú tie návrhy, ktoré by sa mohli presadzovať. Aj v rámci SPR-ky bude vytvorená jedna 
pracovná skupina, ale v každom prípade tieto projekty treba mať pripravené. 
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Béla Keszegh požiadal starostov a primátorov, že ak majú v meste alebo obci niekoho, kto má 
na starosti projekty, aby poslali kontakt a zašlú sa im základné informácie. Bude nevyhnutné 
zorganizovať spoločné stretnutie, nakoľko ide o dosť zložitú a abstraktnú konštrukciu. Bude 
potrebné vytipovať tie nosné projekty, ktoré budú v prospech celého regiónu. Prostredníctvom 
Andrey Fialovej by sa zorganizovalo stretnutie, kde by sa pripomienkoval materiál do 15. 
augusta, ktorý bol na ustanovujúcom zasadnutí.  

Árpád Horávth ešte požiadal pána predsedu, aby bolo ešte jedno stretnutie, len k tejto téme, 
aby si vyjasnili niektoré pojmy. Vyzerá to byť veľmi zložité, ale nie je. Sami môžu o tom 
rozhodnúť, ktoré projekty sa budú preferovať.   

K predloženému materiálu neboli žiadne otázky ani pripomienky.   

Hlasovanie č. 10 k návrhu na uznesenie k Informatívnemu materiálu Rady partnerstva 
pre Integrovaný územný rozvoj NSK  
Za: 25 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
(Uznesenie č. 10/2021) 

 
6. Správa o hospodárení združenia za rok 2020 a schválenie výšky členskéhopríspevku na 
rok 2021(materiál tvorím prílohu zápisnice) 
Predkladateľ: Mgr. Béla Keszegh, predseda združenia  
 

Hlasovanie č. 11 k Správe o hospodárení združenia za rok 2020 a schválenie výšky 
členského príspevku na rok 2021 vo výške 0,10 eur na1 obyvateľa mesta/obce 
Za: 25 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
(Uznesenie č. 11/2021 a 12/2021) 
 
 
7. Zmena stanov Združenia miest a obcí okresu Komárno (materiál tvorí prílohu 
zápisnice)  
Predkladateľ: Mgr. Béla Keszegh, predseda združenia  
 
Béla Keszegh uviedol, že z dôvodu dlhotrvajúcej  mimoriadnej situácie v dôsledku ochorenia 
COVID-19 a tým spojených obmedzujúcich opatrení, ako aj potreby urýchlenia rozhodnutí 
v určitých prípadoch je potrebné zmeniť Stanovy združenia o možnosť online rokovania 
a hlasovania per rollam.  
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K predloženému materiálu neboli žiadne otázky ani pripomienky.  
 
Hlasovanie č. 13 k zmene stanov Združenia miest a obcí okresu Komárno 
Za: 25 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
(Uznesenie č. 13/2021) 
 
8. Vstup nových členov do Združenia miest a obcí okresu Komárno (materiál tvorí prílohu 
zápisnice) 
Predkladateľ: Mgr. Béla Keszegh, predseda združenia  
 
Béla Keszegh k materiálu uviedol, že v novembri 2020 boli listom oslovené obce, ktoré ešte nie 
sú členmi združenia, aby zvážili účasť v Združení miest a obcí okresu Komárno. Záujem o vstup 
prejavili obce Mudroňovo, Radvaň nad Dunajom, Dulovce, Vrbová nad Váhom, Búč a Moča.  
V zmysle článku V. stanov Združenia miest a obcí okresu Komárno sa členom združenia môže 
stať obec a mesto, ktoré súhlasí so stanovami a poslaním združenia a pristúpi k Zakladateľskej 
zmluve a po súhlase nadpolovičnej väčšiny všetkých poslancov obecného zastupiteľstva nového 
člena a po schválení Valným zhromaždením.  
Všetkých šesť obcí splnilo tieto podmienky a obecné zastupiteľstvá schválili s týmto súvisiace 
uznesenia.  
 
K predloženému materiálu neboli žiadne otázky ani pripomienky.  
 
Hlasovanie č. 14 k návrhu na vstup nových členov do Združenia miest a obcí okresu 
Komárno – obce: Mudroňovo, Radvaň nad Dunajom, Dulovce, Vrbová nad Váhom, Búč 
a Moča 
Za: 25 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
(Uznesenie č. 14/2021) 
 
9. Diskusia a Záver 
 
Béla Keszegh uviedol, že v úvode už odznelo, že na Rade združenia sa rozhodlo o spoločnej 
iniciatíve osloviť pána ministra Budaja vo veci spoločného riešenia dezinsekcie komárov. Bol 
požiadaný aj pán podpredseda ZMOS Štefan Gregor, aby podľa možnosti aj ZMOS podporilo túto 
iniciatívu, prípadne aj iné združenia.  
Situácia je dosť vážna, pritom európska únia žiada, aby sa používalo čo najmenej chemikálií, 
preto je už určitá snaha používať biologické prostriedky na ničenie komárov, ale je to finančne 
dosť náročné a chýbajú aj skúsenosti a znalosti čo sa týka monitorovania liahní komárov. 
A druhá vec je, že keď to aplikuje jedna obec a druhá nie, tak to nemá veľký zmysel. Preto by 
bolo dobré nájsť spoločne aj s ministerstvom životného prostredia efektívne a ekologické 
riešenie ničenia komárov v rámci celého regiónu. ( List tvorí prílohu zápisnice). 
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K predloženému listu neboli žiadne otázky ani pripomienky.  
 
Árpád Horváth sa poďakoval prítomným za účasť, zablahoželal staronovému predsedovi 
združenia Bélovi Keszeghovi k zvoleniu do funkcie predsedu a poprial mu veľa síl a energie do 
ďalšieho dvojročného obdobia.  
 
 Béla Keszegh  sa na záver poďakoval prítomným za účasť,  ešte raz sa ospravedlnil, že musel 
odísť zo zasadnutia, taktiež sa poďakoval podpredsedovi Árpádovi Horváthovi, že viedol 
zasadnutie.  Dodal, že jeho snahou je pokračovať v práci, najmä čo sa týka projektov. Jeho cieľom 
je  úzka spolupráca v rámci regiónu, aby čo najlepšie mohol hájiť záujmy a projekty celého 
regiónu a čo najviac sa stretávať s kompetentnými vedúcimi predstaviteľmi, aby vedeli 
o projektoch a potrebách a spoločne aj s novými členmi združenia vybojovať čo najviac pre tento 
región.  
 

V Komárne dňa 15. júna 2021 

 

Zapísala: Anna Szabóová 

         Mgr. Béla Keszegh 
          predseda združenia  
 
  

 

Overovatelia : Zoltán Molnár     .................................................. 

 

Ing. Monika Aradi                  .................................................. 

 

 

Prílohy:  
- Pozvánka na zasadnutie Valného zhromaždenia ZMOOK konaného dňa  

15. júna 2021 
- Prezenčná listina a poverenia na zastupovanie  
- Uznesenia zo zasadnutia s prílohami  
- Materiály na rokovanie 
 

 


